
Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

4/2014.  

 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Készült Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. március 20-án 

(csütörtök) 17 óra helyett az összevont bizottsági ülés elhúzódása miatt 19 órai kezdettel 

Kiskunmajsai Polgármesteri Hivatal tanácskozó-termében megtartott üléséről.  

 

Jelen vannak Önkormányzat részéről: 

 

Dósai Imre, Farkas Zoltán, Lendér Julianna, Nyerges Benjamin, Mózer Gyula, Szikora 

Lajosné, Szikora Tibor képviselők, Abonyi Henrik alpolgármester és Faludi Tamás 

polgármester (9 fő – 81,82 %). 

 

Fogl András alpolgármester később érkezik. 

Terbe Zoltán képviselő jelezte távolmaradását. 

 

 

Jelen vannak továbbá: 

 

dr. Tárai Éva jegyző, Váradiné dr. Tóth Zsuzsanna aljegyző, Gulyás Jánosné, Fehér László és 

dr. Dobrán Zsuzsanna osztályvezetők, Béres László bizottsági referens, Nyergesné Rafaj 

Erika bizottsági referens. A 3. napirendi ponthoz Jonathermál Zrt képviselében: Szikora 

Gyula elnök-vezérigazgató, Bech György valamint Patyiné Bozóki Edit vállalkozó. 

 

Faludi Tamás polgármester  

Köszöntöm a megjelenteket Kiskunmajsa Városi Önkormányzat ez évi 4. képviselő-testületi 

ülésén. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 fővel határozatképes, és az ülést 

megnyitom. 

 

Jegyzőkönyv hitelesítésére javasolom Farkas Zoltán és Szikora Tibor képviselőket, aki 

egyetért a jegyzőkönyv hitelesítők személyével, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal - 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – a jegyzőkönyv hitelesítők személyét elfogadta. 

 

 

Faludi Tamás polgármester ismertette a napirendi pontokat, kérte, hogy kerüljön felvételre a 

Hősök tere 3. szám alatti ingatlan hasznosításáról szóló előterjesztés, valamint az E g y e b e k 

napirend. A bizottsági ülésen megfogalmazottak alapján javasolta a Nyári Sörfürdő Fesztivál 

támogatásáról szóló előterjesztés napirendről való levételét. 

Kérte a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
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Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátotta a módosított napirendi javaslatot. 

 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – a napirendet elfogadta. 

 

 

N a p i r e n d 

 

 

1. .…/2014. (.…) önkormányzati rendelet-tervezet az önkormányzat vagyonáról és a 

vagyongazdálkodás szabályairól szóló 18/2012.(VI.28.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról 

Előadó: Gulyás Jánosné osztályvezető 

 

2. …./2014. (….) önkormányzati rendelet-tervezet az épített és a természeti környezet 

értékeinek helyi védelméről szóló 10/2006. (VI.02.) rendelet módosításáról 

Előadó: Faludi Tamás polgármester 

 

3. A helyi adókról szóló 6/2012. (II.27.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

Előadó: Faludi Tamás polgármester 

 

 

Hatósági Osztály előterjesztései 

Előadó: Dr. Dobrán Zsuzsanna osztályvezető 

 

4. Konecsni György Kulturális Központ, Helytörténeti Gyűjtemény és Tájház 

közművelődési érdekeltségnövelő támogatással kapcsolatos kérelme 

5. Gyermeknap és nyárköszöntő Fesztivál 

 

 

Pénzügyi Osztály előterjesztése 

Előadó: Gulyás Jánosné osztályvezető 

 

6. Képviselői tiszteletdíj felajánlás 

 

 

Kiskunmajsa Város Polgármesterének előterjesztései  

Előadó: Faludi Tamás polgármester 

7.  Kiskunmajsa Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatával kötött Együttműködési 

Megállapodás felülvizsgálata 

8. XXI. Főtéri Sokadalom rendezvényre benyújtott pályázathoz önerő biztosítása 

9. Városgazdálkodási Intézmény targonca vezetői képzés támogatási kérelme 

10. Ablakcsere az Alsó Óvodánál 

11. A Bácskainfó 2001 Bt. ajánlata 

12. Előterjesztés Kiskunmajsa Városi Önkormányzat 2014. évi közbeszerzési tervéről 

13. Hősök tere 3. szám alatti ingatlan hasznosítása 
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14. ..../2014. (….) önkormányzat rendelet-tervezete a Kiskunmajsa Városi Önkormányzat 

2014. évi költségvetéséről szóló 6/2014.(III.05.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról  

Előadó: Gulyás Jánosné pénzügyi osztályvezető 

 

 

15. E g y e b e k 

 

 

1./ N a p i r e n d 

.…/2014. (.…) önkormányzati rendelet-tervezet az önkormányzat vagyonáról és a 

vagyongazdálkodás szabályairól szóló 18/2012.(VI.28.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról 

Előadó: Gulyás Jánosné osztályvezető 

/Írásos előterjesztés mellékelve./ 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a rendelet-tervezetet. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, – 

ellenszavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett - az önkormányzat vagyonáról és a 

vagyongazdálkodás szabályairól szóló 18/2012. (VI.28.) önkormányzati rendeletének 

módosítását a  7/2014. (III.24.) önkormányzati rendelettel elfogadta, melyet a 

jegyzőkönyv 1. számú melléklete tartalmaz. 

 

 

2./ N a p i r e n d 

…./2014. (….) önkormányzati rendelet-tervezet az épített és a természeti környezet 

értékeinek helyi védelméről szóló 10/2006. (VI.02.) rendelet módosításáról 

Előadó: Faludi Tamás polgármester 

/Írásos előterjesztés mellékelve./ 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a rendelet-tervezetet. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal, – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az épített és a természeti környezet értékeinek helyi 

védelméről szóló 10/2006. (VI.02.) rendeletének módosítását a 8/2014. (III.24) 

önkormányzati rendelettel elfogadta, melyet a jegyzőkönyv 2. számú melléklete 

tartalmaz. 
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3./ N a p i r e n d 

A helyi adókról szóló 6/2012. (II.27.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

Előadó: Faludi Tamás polgármester 

/Írásos előterjesztés mellékelve./ 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

 

Mózer Gyula képviselő 

Dósai Imre képviselőnek három módosító javaslata a rendelethez, az első a következő: 

a 2013. évre törölje el az Önkormányzat visszamenőleg a telekadót. 
 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a képviselőket, aki az elhangzott módosító javaslattal egyetért, kézfeltartással 

szavazzon. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal – 

ellenszavazat nélkül, 5 tartózkodás mellett – nem fogadta el a módosító javaslatot. 

 

Mózer Gyula képviselő 

Dósai Imre képviselő második módosító javaslata a rendelethez, mely a következő: 

a 2014. évben az Adó rendeletünkben említett I. körzetben se maradjon telekadó. 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a képviselőket, aki az elhangzott módosító javaslattal egyetért, kézfeltartással 

szavazzon. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal – 

ellenszavazat nélkül, 5 tartózkodás mellett – nem fogadta el a módosító javaslatot. 

 

Faludi Tamás polgármester 

Dósai Imre képviselő harmadik módosító javaslata a rendelethez, mely a következő: 

Építmény adó kedvezmény ne kerüljön bevezetésre, maradjon a 200,- Ft illetve a 400,- 

Ft. 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a képviselőket, aki az elhangzott módosító javaslattal egyetért, kézfeltartással 

szavazzon. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal – 

ellenszavazat nélkül, 5 tartózkodás mellett – nem fogadta el a módosító javaslatot. 
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Faludi Tamás polgármester 

Ezek után szavazásra bocsátom az eredeti rendelet-tervezetet. 

Kérem a képviselőket, aki ezzel egyetért, kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal – 4 

ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – a rendelet-tervezetet nem fogadta el. 

 

/Fogl András alpolgármester megérkezett, jelen van 10 fő./ 

 

Faludi Tamás polgármester 

Fogl András alpolgármester úr megérkezett, ezért kérem, hogy a képviselő-testület ismételje 

meg, az e napirend kapcsán történt szavazásokat. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal –

ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett – elfogadta e napirend kapcsán a szavazás 

megismétlését. 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a képviselőket, aki egyetért a rendelet-tervezet azon módosításával, - Dósai Imre 

képviselő úr javaslatára - hogy a 2013. évre törölje el az Önkormányzat visszamenőleg a 

telekadót, kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal – 

ellenszavazat nélkül, 6 tartózkodás mellett – nem fogadta el a módosító javaslatot. 

 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a képviselőket, aki egyetért a rendelet-tervezet azon módosításával, - Dósai Imre 

képviselő úr javaslatára –hogy a 2014. évben az Adó rendeletünkben említett I. körzetben 

se maradjon telekadó, kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal – 

ellenszavazat nélkül, 6 tartózkodás mellett – nem fogadta el a módosító javaslatot. 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a képviselőket, aki egyetért a rendelet-tervezet azon módosításával, - Dósai Imre 

képviselő úr javaslatára – az Építményadó kedvezmény ne kerüljön bevezetésre, 

kézfeltartással szavazzon. 

 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal – 

ellenszavazat nélkül, 6 tartózkodás mellett – nem fogadta el a módosító javaslatot. 

 

Faludi Tamás polgármester 

Ezek után szavazásra bocsátom az eredeti rendelet-tervezetet, mely szerint a 2013 évi 

telekadó marad, 2014. január 1-től nincs telekadó. Az építményadó 50 százalékkal 

csökkentésre kerül 2014. január 1-től.  
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Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, – 4 

ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – a helyi adókról szóló 6/2012. (II.27.) 

önkormányzati rendeletének módosítását a 9/2014. (III.24.) önkormányzati rendelettel 

elfogadta, melyet a jegyzőkönyv 3. számú melléklete tartalmaz. 
 

 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a képviselőket, aki az előterjesztésben lévő határozati javaslattal egyetért, 

kézfeltartással szavazzon. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal – 3 

ellenszavazattal, 1 tartózkodás mellett – az alábbi határozatot hozta. 

 

 

75/2014. (III.20.) határozat 

A helyi adókról szóló 6/2012. (II.27.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy az 

előterjesztés mellékletét képező A helyi adókról szóló módosított 6/2012.(II.27.) 

önkormányzati rendelet elfogadásával, valamint a jegyzői hatáskörben hozott határozatok 

módosításával, visszavonásával az alábbi adóbevétel kiesések várhatóak a 2014. évi 

költségvetésében: 

2014. évi Telekadó bevétel kiesés -11.500,0 eFt 

2012. évi Telekadó visszafizetési kötelezettség -406,1 eFt 

2014. évi Építményadó bevétel -16.000,0 eFt 

Adóbevétel kiesések összesen: -27.906,1 eFt 

 

A 2013. évi nem tervezett, elmaradt Telekadó bevétel összege az eddig beadott bevallások 

alapján +10.373,5 eFt. 

 

A 17.532,6 eFt-os várható 2014. évi helyi adó bevétel kiesés fedezete az önkormányzat 

céltartalékán a 2013. évi adósságkonszolidáció miatt elkülönített keretösszeg. 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy fenti változás 

a képviselő-testület elé terjesztett 2014. évi költségvetési rendelet tervezeten átvezetésre 

kerüljön. 

Felelős: Faludi Tamás polgármester a költségvetési rendeleten történő átvezetésre 

Határidő: azonnal 

 

 

/A Jonathán Zrt. képviselői távoztak az ülésről./ 
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Hatósági Osztály előterjesztései 

Előadó: Dr. Dobrán Zsuzsanna osztályvezető 

/Írásos előterjesztés mellékelve./ 

 

4./ N a p i r e n d 

Konecsni György Kulturális Központ, Helytörténeti Gyűjtemény és Tájház 

közművelődési érdekeltségnövelő támogatással kapcsolatos kérelme 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 

 

76/2014. (III.20.) határozat 

Konecsni György Kulturális Központ, Helytörténeti Gyűjtemény és Tájház 

közművelődési érdekeltségnövelő támogatással kapcsolatos kérelme 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 9/2014. (II.3.) EMMI rendelet 6-8. 

§-ai alapján a Konecsni György Kulturális Központ, Helytörténeti gyűjtemény és Tájház 

számára eszközbeszerzés céljából pályázatot nyújt be és 498.000,- Ft önrészt biztosít, 

melynek fedezete az önkormányzat céltartalékán önkormányzati, intézményi bevétel 

kiesésekre, működési kiadásokra elkülönített keretösszeg. 

Felelős: dr. Dobrán Zsuzsanna hatósági osztályvezető, Gulyás Jánosné pénzügyi 

osztályvezető 

Határidő: 2014. március 25. 

 

 

5./ N a p i r e n d 

Gyermeknap és nyárköszöntő Fesztivál 

 

Faludi Tamás polgármester 

Az Oktatási, Közművelődési és Jogi Bizottság nem támogatta az előterjesztést. A Pénzügyi és 

Városfejlesztési Bizottság támogatta azzal, hogy a rendezvény fedezete az Önkormányzat 

céltartalékán elkülönített keretösszeg legyen. 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

 

Farkas Zoltán képviselő 

Kérdezem, ki kérte ezt a formátumú megrendezést? Néhány évvel ezelőtt a helyi általános 

iskolák kérték, hogy ne legyen többé városi gyermeknap. Szeretnék iskolai keretek között 

megrendezni a gyermeknapot. Ennek a kérésnek nagyon örültem, mivel régóta elvi alapon 

nem tartom azt helyesnek, hogy a gyermekek technikai csodákban gyönyörködjenek, arra 

felüljenek stb.. A mai gyermekeknek mindenre van szükségük csak arra nem, hogy ilyen 

módon élvezzék, az úgymond gyermeknapot. 
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Arra van szükségük, hogy kimenjenek a zöldbe, illetve egymással játszanak, barátkozzanak.  

A másik pedig ez pénzszórás, választási kampány közpénzen. Jól mutat, hogy 3 napig 

Kiskunmajsán fel lehet ülni technikai csodákra. Nagyon ürülnek majd az emberek, főként 

azaz 500 fő, aki ingyen felülhet a játékokra.  

 

Szikora Lajosné képviselő 

Miért baj az, hogy felülhetnek a játékokra? 

 

Farkas Zoltán képviselő 

Nem baj, de erre van a városnak a legnagyobb szüksége?  

 

Faludi Tamás polgármester 

Nem az intézmények, iskolák kérték, szeretném határozottan mondani a képviselőtársaimnak, 

hogy ez nem érinti az iskolai gyermeknapot. Az iskolák meg fogják szervezni a 

gyermeknapot, egyetlen egyeztetés lesz az iskolákkal, amikor a saját gyermeknapjukat 

befejezték, a versenyeik eredményhirdetése ezen a helyszínen, a színpadon történne meg. 

Ennek a programnak a gyermekeket érintő része a színház, bábszínház illetve a fellépők. A 

másik két nap már a Juniális. Mint említettem plusz pénzt nem igényel, mivel a 

költségvetésben szereplő rendezvénykeret terhére megy. 

 

Dósai Imre képviselő 

Polgármester Úr azt mondja, hogy a rendezvény plusz pénzt nem igényel, de a határozati 

javaslat azt tartalmazza, a 700.000,- Ft fedezete az önkormányzat céltartalékán 

önkormányzati, intézményi bevétel kiesésekre, működési kiadásokra elkülönített keretösszeg. 

 

Mózer Gyula képviselő 

A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság abban a tudatban szavazta meg a rendezvény 

támogatását, hogy a fedezet biztosítása a rendezvénykeret terhére történik.  

Ezt javasolom módosító javaslatként. 

 

Dósai Imre képviselő 

Én is azt javasolom, hogy a rendezvénykeret terhére kerüljön az összeg biztosításra, 

amennyiben megszavazásra kerül. Az előterjesztés nem tartalmaz részletes programot. A 

határozati javaslat tartalmazza, hogy a polgármester kerüljön megbízásra a vállalkozói 

szerződés aláírásával, aminek tervezete nincs az előterjesztés mellett. Nem tudjuk, hogy a 

civilek, helyi vállalkozók beengedésre kerülnek-e a rendezvényre és milyen feltételek mellett. 

Nem tudom, hogy ilyen előkészítetlen anyagról lehet-e szavazni?  

 

Faludi Tamás polgármester 

Hivatkozással Farkas Zoltán képviselő úr által elmondottakra, 2014. októberében választások 

lesznek, most még március van, de innentől kezdve bármi történik Kiskunmajsán az 

kampányfogás.  

Kérem, Gulyás Jánosné osztályvezető asszonyt, hogy nyújtson tájékoztatást a vállalkozói 

szerződéssel kapcsolatosan a Képviselő Úrnak. 
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Gulyás Jánosné osztályvezető 

Annyit tudok hozzátenni, hogy semmilyen rendelet nem írja elő, hogy egy előterjesztéshez 

kötelezően mellékelni kellene a vállalkozói szerződés-tervezetet. A civil szervezetek esetében, 

egyetlen támogatási megállapodás sem volt a képviselő-testület előtt. Felhatalmazásra került a 

polgármester a támogatási megállapodás aláírására, a törvényi előírásnak megfelelően.  

 

Faludi Tamás polgármester 

Az előterjesztés tartalmazza a ,,Kiskunmajsa Nyárköszöntő Fesztivál” programját, és 

támogatási szerződés lesz kötve, nem pedig vállalkozási szerződés. 

 

Dósai Imre képviselő 

Kérdeztem, hogy a civil egyesületek és helyi vállalkozók milyen feltételek mellett vehetnek 

részt? 

 

Faludi Tamás polgármester 

Feltétel nélkül vehetnek részt. 

 

Farkas Zoltán képviselő 

Ingyen vehetnek részt? 

 

Faludi Tamás polgármester 

Igen. A majsai kipakolósok, bizsus, arcfestő és egyéb feltétel nélkül kipakolhat. 

 

Több kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot azzal, hogy a 

módosítással, hogy a rendezvény fedezete az Önkormányzat céltartalékán városi 

rendezvényre elkülönített keret összeg  

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága 6 igen 

szavazattal – 2 ellenszavazat és 2 tartózkodás mellett – az alábbi határozatot hozta. 

 

77/2014. (III. 20.) határozat 

Gyermeknap és Nyárköszöntő Fesztivál 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Happy New World Kft. által 

rendezett Gyermeknap és Nyárköszöntő Fesztivált támogatja. 

A rendezvényszervezésre 700.000.-Ft-ot biztosít, melynek fedezete az önkormányzat 

céltartalékán városi rendezvényre elkülönített keretösszeg. 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

vállalkozói szerződés aláírására. 

Felelős: Faludi Tamás polgármester, 

Gulyás Jánosné pénzügyi osztályvezető a rendeleten történő átvezetésre 

Határidő: 2014. március 18. 
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Pénzügyi Osztály előterjesztése 

Előadó: Gulyás Jánosné osztályvezető 

/Írásos előterjesztés mellékelve./ 

 

6./ N a p i r e n d 

Képviselői tiszteletdíj felajánlás 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 

 

78/2014. (III. 20.) határozat 

Képviselői tiszteletdíj felajánlás 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Farkas Zoltán önkormányzati 

képviselő úr 2014. március havi tiszteletdíjából bruttó 27.000.-Ft lemondását elfogadja. 

Hozzájárul ahhoz, hogy a 2014. évi költségvetési rendeletben a személyi juttatások összege 

27.000.-Ft-tal, a munkaadót terhelő járulékok összege 7.300.-Ft-tal csökkentésre kerüljenek. 

Hozzájárul ahhoz, hogy a képviselő úr részére járó tiszteletdíj és annak közterhei 34.300.-Ft-

os összege a 2014. évi költségvetési rendeletben az önkormányzat dologi kiadásai közé 

átvezetésre kerüljön a „Katona háromszögben” kiszáradt fák pótlására. 

Felelős: Gulyás Jánosné osztályvezető a rendeleten történő átvezetésre 

Határidő: azonnal 

 

 

Kiskunmajsa Város Polgármesterének előterjesztései  

Előadó: Faludi Tamás polgármester 

/Írásos előterjesztés mellékelve./ 

 

 

7./ N a p i r e n d 

Kiskunmajsa Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatával kötött Együttműködési 

Megállapodás felülvizsgálata 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 
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79/2014. (III. 20.) határozat 

Kiskunmajsa Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatával kötött Együttműködési 

Megállapodás felülvizsgálata 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzetiségek jogairól szóló 2011. 

évi CLXXIX. törvény szerint Kiskunmajsa Városi Önkormányzat és  Kiskunmajsa Város 

Roma Nemzetiségi  Önkormányzata közötti Együttműködési Megállapodást a mellékletben 

szereplő egységes tartalommal elfogadja. 

Felelős: Faludi Tamás polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

8./ N a p i r e n d 

XXI. Főtéri Sokadalom rendezvényre benyújtott pályázathoz önerő biztosítása 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen szavazattal – 

ellenszavazat nélkül, 2 tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 

 

 

80/2014. (III. 20.) határozat 

XXI. Főtéri Sokadalom rendezvényre benyújtott pályázathoz önerő biztosítása 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a Nemzeti Kulturális Alap 

által meghirdetett Kulturális Fesztiválok Kollégiuma nyílt pályázati felhívására 3707/200 

Altéma kódszámon beadott pályázatot. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a bruttó 7.484.718.-Ft-os 

összköltségű pályázathoz a 20%-os önerőt 1.496.944.-Ft (1.497.000.-) összegben biztosítja, 

melynek fedezete az Önkormányzat céltartalékán Városi rendezvényekre elkülönített 

keretösszeg. 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete nyertes pályázat esetén felhatalmazza 

a polgármestert a Támogatási megállapodás aláírására. 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra, hogy nem 

nyertes pályázat esetén a fentiekben megjelölt összeget visszahelyezi a forrásul megjelölt 

jogcímre. 

Felelős: Faludi Tamás polgármester a költségvetési rendeleten történő átvezetésre, támogatási 

megállapodás aláírására, Tóth Viktor intézményvezető a rendezvény szakmai lebonyolítására, 

Németh Péter projektiroda vezető az elszámolás benyújtásáért 

Határidő: azonnal, támogatási megállapodás megérkezését követően, 2014. szeptember 7., 

pályázati kiírás szerint 
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9./ N a p i r e n d 

Városgazdálkodási Intézmény targonca vezetői képzés támogatási kérelme 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 

 

81/2014. (III. 20.) határozat 

Városgazdálkodási Intézmény targonca vezetői képzés támogatási kérelme 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Városgazdálkodási Intézmény 

részére targoncavezetői képzés díjára 130.000.-Ft-ot biztosít, melynek fedezete az 

önkormányzat céltartalékán önkormányzati, intézményi bevétel kiesésekre, működési 

kiadásokra elkülönített keret. 

Felelős: Faludi Tamás polgármester a költségvetési rendeleten történő átvezetésre, Lantos 

György igazgató a beiskolázási kötelezettség teljesítésének jelentésére 

Határidő: azonnal, 2014. május 31. 

 

 

10./ N a p i r e n d 

Ablakcsere az Alsó Óvodánál 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 

 

82/2014. (III. 20.) határozat 

Ablakcsere az Alsó Óvodánál 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselőtestülete további 280.000,- forintot biztosít a 

Kiskunmajsa Városi Óvoda és Bölcsőde részére 2 db ablak cseréjére, melynek fedezete a 

céltartalékon önkormányzati, intézményi bevétel kiesésekre, működési kiadásokra elkülönített 

keret. 

 

Felelős: Faludi Tamás polgármester 

Határidő: 2014. május 31. 
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11./ N a p i r e n d 

A Bácskainfó 2001 Bt. ajánlata 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 

 

83/2014. (III. 20.) határozat 

A Bácskainfó 2001 Bt. ajánlata 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselőtestülete bruttó 80.000,- forintot biztosít a 

Bácskainfo 2001 Bt. (Baja, Sirály u. 10.) részére kiadvány készítésére a mellékelt szerződés 

tervezet alapján, melynek fedezete a céltartalékon önkormányzati, intézményi bevétel 

kiesésekre, működési kiadásokra elkülönített keret. 

 

Felelős: Faludi Tamás polgármester 

Határidő: 2014. május 31. 

 

 

12./ N a p i r e n d 

Előterjesztés Kiskunmajsa Városi Önkormányzat 2014. évi közbeszerzési tervéről 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 

 

84/2014. (III. 20.) határozat 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat 2014. évi közbeszerzési tervéről 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2011. 

évi CVIII. Törvény 33.§ (1) bekezdésében foglaltak alapján az előterjesztés mellékletét 

képező 2014. évi közbeszerzési tervet állapítja meg, és honlapján közzéteszi. 

 

Felelős: Faludi Tamás polgármester 

Határidő: 2014. március 31. 
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13./ N a p i r e n d 

Hősök tere 3. szám alatti ingatlan hasznosítása 

 

Faludi Tamás polgármester 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a határozati javaslatot. 

 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 

 

85/2014. (III. 20.) határozat 

Hősök tere 3. szám alatti ingatlan hasznosítása 

 

H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Kiskunmajsa, Hősök tere 3. szám 

alatti 205 m
2
-es helyiség bérbeadására pályázatot ír ki a mellékelt hirdetmény alapján. 

 

Felelős: Faludi Tamás polgármester 

Határidő: 2014. május 31. 

 

/Szikora Lajosné képviselő kiment, jelen van 9 fő./ 

 

15./ N a p i r e n d 

..../2014. (….) önkormányzat rendelet-tervezete a Kiskunmajsa Városi 

Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 6/2014.(III.05.) önkormányzati 

rendeletének módosításáról  

Előadó: Gulyás Jánosné pénzügyi osztályvezető 

/Írásos előterjesztés mellékelve./ 

 

Faludi Tamás polgármester 

A képviselő-testületi ülésen elfogadott tételek átvezetésre kerülnek a költségvetési rendeleten. 

Kérem a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

 

Kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra bocsátom a rendelet tervezetet. 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, – 2 

ellenszavazattal, 2 tartózkodás mellett - a Kiskunmajsa Városi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetéséről szóló 6/2014. (III.05.) önkormányzati rendeletének módosítását a 

10/2014. (III.25.) önkormányzati rendelettel elfogadta, melyet a jegyzőkönyv 4. számú 

melléklete tartalmaz. 
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15./ N a p i r e n d 

E g y e b e k 

 

/Szóbeli előterjesztés./ 

 

Faludi Tamás polgármester: 

A Tourinform Iroda írt egy levelet, amelyben kéri, hogy az előző önkormányzati ülésen hozott 

turisztikai koncepció határozatának határidejére határidő módosítást szeretnének kérni, mert 

rövid a határidő a koncepció elkészítésére. Lehet, hogy szükség van külső szakértők 

bevonására is, ezért határidő módosítást kérnek 2014. augusztus 30-ig.  

Kérdezem a megjelenteket, van-e kérdésük? Amennyiben nincs, elfogadásra ajánlom a 

határidő módosítást. Kérem, aki egyetért, kézfeltartással jelezze.  

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal –1 

ellenszavazattal, 3 tartózkodással – az alábbi határozatot hozta.  

 

86/2014. (III. 20.) határozat 

Turisztikai koncepció elkészítésére tett javaslat  

– 73/2014. (II.26.) határozat – határidejének módosítása 

 

          H a t á r o z a t  

 

Kiskunmajsa Városi Önkormány Képviselő-testülete a 73/2014. (II. 26.) számú képviselő-

testületi határozatban foglalt határidőt meghosszabbítja 2014. augusztus 30-ig. 

 

Felelős: Fogl András alpolgármester 

Határidő: 2014. augusztus 30. 

 

/Szikora Lajosné képviselő visszajött, jelen van 10 fő./ 

 

Dósai Imre képviselő: 

Polgármester Úr, a hétfői fórumon is feltettem a kérdést a Szarvas Bt.-vel kapcsolatban. A 

március 3-i fórumon a Szarvas úr felállt és elmondta, hogy nincs ezzel a telekadóval semmi 

probléma, csak be kell menni az Önkormányzathoz, kérni kell a kedvezményt és megkapja, 

mert ő is megkapta. Polgármester úrtól már kérdeztem a hétfői fórumon, hogy mire föl kapott 

kedvezményt, hiszen pont olyan üdülőtelkekről lenne szó, amelyről az önkormányzatnak 

eredeti szándéka az volt, az ilyen telkek adózás alá kerüljenek, hogy ne a spekulációt 

szolgálják, hanem fizessék meg a telekadót. Polgármester úr erre azt mondta, hogy azért 

kapott kedvezményt, mert az nem üdülőtelek. Megnéztem a helyrajzi számokat, majd a 

jegyzőkönyv mellé is szeretnék egyet tenni és most képviselőtársaimnak is adok. Nem nevezi 

így, hogy üdülőtelek, hanem kivett, beépítetlen terület és minden egyes területnek külön 

helyrajzi száma van, ahogy hirdeti a Szarvas úr a Félegyházi úton lévő hirdetőtábláján is. 

Nem értem, hogy ilyen hivatkozással hogyan kaphat adókedvezményt, úgy hogy nem 

üdülőtelek, hiszen üdülőtelekként hirdeti és az ingatlan-nyilvántartásban is beépítetlen, kivett 

területként, aranykorona nélkül van nyilvántartva.  
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Faludi Tamás polgármester: 

Amiről nekem van tudomásom, arról én nyilatkoztam. Szarvas úr bent volt a Műszaki 

Osztályon, behozott néhány helyrajzi számot, amelyek nem minősülnek teleknek. Ezek azok a 

területek - mert valóban felosztotta saját magának a területet és kimaradt egy-egy darab itt, ott 

amott – a telkek helyrajzi számait hozta be. Azok az ingatlanok, amelyeknek a helyrajzi 

számait bemutatta, nem minősülnek telkeknek.  

 

Dósai Imre képviselő: 

Polgármester úr, ott a fénykép, hogy úgy hirdeti, üdülőtelek és mindegyiknek külön helyrajzi 

száma van. Csak példának hoztam hármat, mindegyik kivett, beépítetlen terület aranykorona 

nélkül. Tehát ez teleknek minősül véleményem szerint és nem mentesülhet az adó hatálya 

alól.  

 

Faludi Tamás polgármester felkéri Béres Lászlót a válaszadásra. 

 

Béres László bizottsági referens: 

Azt tudom én is mondani, mint Polgármester úr. Szarvas úr vett egy nagy területet, abból 

kialakított 8-10 építési telket, ami teleknek minősül, de a terület határán mondjuk van egy 

háromszög alakú telek, ami nem lehet önálló építési telek, mert nem lehet beépíteni. Ő arra 

kapott tőlünk egy igazolást, hogy az nem építési telek, mert nem lehet rá házat építeni. Arra 

majd akkor lehet, hogyha a terület továbbbővítése során ki lesz egészítve úgy, hogy az is egy 

beépíthető telek lesz. Tehát a telek kialakítása során úgymond leestek és az egész telkeken 

kívül maradtak ezek a fél, vagy háromnegyed darab telkek. Ezekre a darabtelkekre kaptak 

igazolást, hogy nem minősülnek építési telkeknek.  

 

Dósai Imre képviselő: 

A többi az építési teleknek minősül és fizet is utána? 

 

Béres László bizottsági referens: 

Igen. A többi építési teleknek minősül, természetesen.  

 

Fehér László osztályvezető: 

Hogy mit fizetett, fejből nem tudnám megmondani. Ami telkeket ő hirdet, azok telekadó 

köteles telkek, és amit ő mond, abban például van egy út is, aminek külön helyrajzi száma is 

van, mert másként nem tudna bemenni a saját telkére.  

 

Dósai Imre képviselő: 

Az út az mentes. 

 

Fehér László osztályvezető: 

Ő ezt a saját telkéből alakította ki. Tényleg, amit a kollégával megnéztünk, ezek a telkek 

sarkok, amelyekre nem lehet építeni.  
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Fogl András alpolgármester: 

Az előbbiekben történt egy szavazás, amit nem igazán értettem, de képviselőtársaim sem. Az 

előző testületi ülésen egyhangúlag támogatták azon kezdeményezésem, miszerint turisztikai 

koncepció készüljön. Ezzel szemben a Tourinform Iroda vezetője, - aki az egyik felelőse 

ennek a dokumentáció elkészítésének - levélben fordult Polgármester úrhoz, amely levelet a 

mai napig nem kaptam meg hivatalosan. A Tourinform Iroda vezetővel egyeztettem is ez 

ügyben és tisztáztam a hatásköröket. Azt gondolom, ha én vagyok egy napirendnek az 

előterjesztője és engem bízott meg a testület, akkor az érintett felek szíveskedjenek engem 

megkeresni ilyen irányú kéréseikkel. Egyébként az első egyeztető megbeszélésen el is 

hangzott az, hogy amennyiben ennek a munkának az elkészítése az idő rövidsége miatt nem 

valósulhat meg, akkor természetesen határidő módosítással fogunk majd fordulni a 

testülethez.  

Jegyző asszonnyal a mai napon beszéltem, hogy azok a kérdések, kérések, amelyek 

megfogalmazódtak a Projekt Iroda, illetve a Tourinform Iroda részéről, minél hamarabb 

érkezzen rá írásban is válasz. Hiszen ez az alapja ennek a munkának, de semmi módon nem 

gondolom azt, hogy ilyen dokumentáció elkészítését egészen a ciklus végéig ki kellene tolni 

augusztus 31-ig, főleg úgy, hogy ilyen szakemberek állnak a dokumentáció elkészítése 

mögött, mint Vadkerti Rita, aki a közelmúltban kapott kitüntetést, országos elismerést, vagy a 

Projekt Iroda, aki több százmillió forintot pályázott már az önkormányzatnak.  

 

Tehát nyomatékosan kérem a Képviselő-testületet, hogy mint előterjesztő és az 

előterjesztésért felelős alpolgármestert ne kerüljön meg ilyen módszerekkel és kérném az 

előző döntés visszavonását. Továbbra is fontosnak tartom, hogy ez a dokumentáció 

mihamarabb elkészüljön, minél hamarabb vitaanyag szintjére tudjuk hozni megkapva a 

szükséges dokumentációkat, adatokat a Polgármesteri Hivataltól vagy más szervektől, 

intézményektől. Ezután a szükséges egyeztetést követően a testület elé tárjuk.  

 

Tisztelettel kérem a Képviselő-testületet és kérem Polgármester urat, hogy újra szavaztasson, 

illetve lehetőség szerint vonja vissza a határozatát. Semmilyen érdemi munka nem fog 

elkezdődni, hogyha nyár végéig kitoljuk ennek a határidejét. Ha ez a cél, akkor természetesen 

tudomásul veszem, hogy erre ennek az önkormányzatnak nincsen szüksége, de azt gondolom, 

hogy ezt szemtől-szembe is el lehet mondani.  

 

Dósai Imre képviselő: 

Az hogy milyen belső feszültségek vannak, az igazából nem nagyon zavart be ebbe a témába. 

A probléma az, hogy ilyenkor kezd el az önkormányzat a ciklus végén ezzel foglalkozni, és 

valóban ezzel a halasztással ki is tolódhat a ciklus végéig az idegenforgalmi koncepció 

kidolgozása.  

Még az első hónapban gazdasági programként is prioritásként szerepelt, csak nem történt 

semmi. Alpolgármester úr volt a terv felelőse, ennek a témának. Az idegenforgalmi 

koncepciónak a ciklus elején kellett volna elkezdődnie, hogy az tényleg megfelelő időben, 

megfelelő szakmai előkészítettséggel, az érintettekkel lefolytatott vitákkal, véleménycserével 

elénk kerüljön. Rövid határidővel milyen minőségű és szakmailag mennyire megalapozott 

munkát tudnak produkálni, nem tudom. Én azért nem szavaztam meg sem a határidő 

módosítást, és nem szavaztam volna meg az előterjesztést sem. Igazából használható 

koncepciót - hacsak meg nem bízna az önkormányzat erre szakosodott intézményt, 

szervezetet, vagy céget - nem lehet két embertől elvárni főleg úgy, hogy ha ezek az 

adatszolgáltatások a munkát sem támasztják alá.  
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Mózer Gyula képviselő: 

Tisztelt Képviselőtársaim, most már két kérdés feszül elénk. El lehet-e várni, és ha igen, 

akkor meddig lehet elvárni? Egyetértek akár azzal is, hogy ne toljuk ki augusztus végéig, de 

ezt nem mi döntsük most el, hogy meddig. Akkor jöjjön be egy javaslat az önkormányzat felé, 

hogy meddig, hiszen arról született döntés, hogy készüljön ilyen anyag. Akkor kellene látni, 

hogy az mikorra készüljön el. Mert ha nem tud elkészülni április végéig, akkor úgy is 

visszajön ide határidő módosítással.  

 

Faludi Tamás polgármester: 

Ezt jeleztem Alpolgármester úrnak, ne mondja, hogy nem. Mondtam is, hogy kerüljön Ön elé, 

biztosan látta a levelet. Egy a lényeg, hogy a szakember azt jelezte levelében, hogy egy 

valóban komoly szakmai anyag, ami igényelhet külső szakértők megbízását is, - mert 

mindenhez nyilván ők sem érthetnek - azt ennyi idő alatt nem lehet megcsinálni, ezért jött ez a 

javaslat. Bármiben partner vagyok. Vissza is vonhatjuk és hogyha április 30-ig nem tud 

elkészülni, újra megerősítik ezt a kérelmet. Nem szeretném, ha ebből egyéb feszültség 

keletkezne, hogy próbálunk egy olyan anyagot kisajtolni, ami nem sok mindenre lesz 

használható. 

 

Mózer Gyula képviselő: 

Akkor én azt szeretném javasolni Alpolgármester úr felvetésére, hogy vonjuk vissza és 

Alpolgármester úr a következő testületi ülésre készítsen egy beszámolót, hogy hogyan áll ez a 

munka és mikorra várható az elkészülése.  

 

Faludi Tamás polgármester: 

Jó, elfogadom. 

 

Fogl András alpolgármester: 

Nem akarok senkit megsérteni, de ha eleve olyan a hozzáállás, hogy hogyan védekezünk és 

hogyan próbáljuk bojkottálni ezt az önkormányzat által hozott döntés végrehajtását, akkor 

tulajdonképpen bármilyen időpontot javasolunk, az anyag nem fog elkészülni. Ha belátható 

határidő közé nem szorítjuk az anyag elkészítésének a határidejét, akkor az érdemi munka 

sem fog tudni elkezdődni. Jelenleg adatgyűjtés folyik. Ennek a dokumentációnak a váza, a 

tematikája elkészült, mindenki tudja, hogy mi a feladata. Tehát nem hinném, hogy azt kellene 

várni a Projekt Irodának vagy a Tourinform Irodának a Polgármesteri Hivataltól, az illetékes 

osztálytól, hogy például Kiskunmajsa milyen távolságra fekszik az M5-ös autópálya 

lejárójától, vagy sorolhatnánk és olyan adatokat, amelyek évek óta azt gondolom, hogy 

köztudomásúak és a Tourinform Iroda mindig is elmondta, hogy ő ezen adatokkal 

rendelkezik. Amely adatokkal nem rendelkezik, ezt kérheti a Polgármesteri Hivataltól vagy 

más hatóságoktól. Jegyző asszony a hétfői napon jelezte, hogy melyek azok, amelyek 

egyébként elérhetőek a város honlapján, tehát nem is értem, hogy miért nem keresik fel a 

kiskunmajsa.hu honlapot. Szintén Jegyző asszony jelezte, hogy ezen adatok nem nálunk 

találhatóak, viszont más szakmai szervek meg tudják küldeni. Miért nem történt már ebben 

bármilyen előrelépés? Ha nem fog előrelépés történni, akkor nyilván nem lesz semmilyen 

előterjesztés, ezt vagy ez az önkormányzat fogadja el, vagy a következő önkormányzat kezd 

vele valamit, vagy nem.  

 

/Lendér Julianna, Szikora Lajosné és Nyerges Benjamin képviselők távoztak, jelen van 7 

fő./ 
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Azt gondolom, hogy hol alaptalanul, hol megalapozottan azok a támadások érik az 

önkormányzatot, hogy semmilyen támogatást nem nyújt az idegenforgalomban szereplő 

vállalkozásoknak, civileknek, hogy nem támogatja az idegenforgalom fejlődését és még 

sorolhatnám a végtelenségig. Pontosan ezzel a célzattal kezdeményeztem ennek a 

koncepciónak az elkészítését, hogy öntsünk már tiszta vizet a pohárba és ne szubjektív 

vélemények alapján szülessenek vélemények. Legalább már részünkről ne, akik egyébként 

döntéshozók vagyunk, és egyébként meg nyilvánvalóan szavazunk meg támogatásokat stb.. 

Tehát az egész majsai turizmus helyzetét világosan kellene már egyszer s mindenkor látni. Ha 

ez a kép világos, ami meglévő rendelkezésre álló adatokra épül, abból lehetne utána kiindulni, 

hogy melyek azok a fejlesztési irányok. Jelzem Képviselőtársaimnak, hogy ez év őszétől a 

2014-2020 közötti uniós időszak pénzügyi forrásai megjelennek. Kérdezem én: mire várunk?  

 

Faludi Tamás polgármester: 

Egyetlen egy javaslatom van, viszont én elvárom, hogy már a holnapi napon Alpolgármester 

úr tisztázza az ebben résztvevőkkel, mint ahogy említette Alpolgármester úr is, hogy az 

adatok oroszlánrésze a honlapon megtalálhatók, de ennek ellenére az Ön aláírásával jött az a 

levél a hivatalba, ami pont ezekre kér választ, amelyek megtalálhatók a honlapon. Tehát 

tisztázza legyen szíves, hogy az Ön nevében ne írjon levelet bárki. Mert ez furcsán jön ki. 

 

Dr. Tárai Éva jegyző: 

Hozzám érkezett a levél adatszolgáltatás ügyében és 15 ponton keresztül irgalmatlan 

mennyiségű adatot kérnek tőlem, aminek valóban úgy, ahogy Alpolgármester úr is jelezte, 90 

%-a fent van a honlapon. A hivatalnak nem áll rendelkezésére kigyűjtött nyilvántartás ezekről 

és március 31-i határidőt jelöltek meg. Jeleztem Alpolgármester úrnak, hogy választások előtt 

iszonyatosan sok teendőnk van és nem szabotálás miatt nem válaszoltam a levélre, hanem 

egész egyszerűen nem tudok hatfelé szakadni. Úgyhogy ez az időzítés nem túl szerencsés. 

Tudom, hogy saras vagyok ezzel a válaszlevéllel, egy pici türelmet kérek még Alpolgármester 

úrtól, de igyekszem egy-két napon belül.  

 

Abonyi Henrik alpolgármester: 

Egyetértek Fogl András alpolgármester úrral, és azt gondolom, hogy egy picit hirtelen és 

partizánjellegű volt erről szavazni. Azt gondolom, hogy vonjuk vissza. Lehet, hogy kérem 

Polgármester urat, hogy vonjuk vissza ezt a határozatot, amiben a határidő módosítás 

megtörtént. Majd amikor a következő testületi ülésen a lejárt határidejű határozatokról 

tárgyalunk, akkor majd az adott helyzetről Alpolgármester úr beszámol, hogy éppen adott 

pillanatban hol tart, és hogyha szükséges, akkor megtörténik a határidő módosítás, vagy ha 

külső szakértő igénybe vétele szükséges és annak pénzügyi fedezetet kell biztosítanunk, akkor 

az meg tud történni.  

 

Dr. Tárai Éva jegyző: 

Annyit még hozzáteszek az előzőekhez, hogy éppen most három ellenőrzés zajlik a 

hivatalban, Állami Számvevőszék, MÁK, illetve az irattárat ellenőrzik. Olyan szoros 

adatszolgáltatási határidejei vannak például a pénzügynek is, akiket szintén érint 

Alpolgármester úr levele, hogy szerettem volna, ha ezt is tudják.   
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Abonyi Henrik alpolgármester: 

Kérem, hogy a Képviselő-testület vonja vissza a Turisztikai koncepció elkészítésére tett 

határidő módosítására vonatkozó döntését. 

 

Faludi Tamás polgármester: 

Kérem, aki egyetért azzal, hogy az előző határozat visszavonásra kerüljön, kézfeltartással 

szavazzon.  

 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal – 

ellenszavazat nélkül, 2 tartózkodással – az alábbi határozatot hozta. 

 

 

87/2014. (III.20.) határozat 

86/2014. (III.20.) határozat visszavonása 

         H a t á r o z a t 

 

Kiskunmajsa Városi Önkormány Képviselő-testülete a 86/2014 (III. 20.) számú határozatát, 

melyben a 73/2014. (II. 26.) számú képviselő-testületi határozatban foglalt turisztikai 

koncepció elkészítésére megadott határidőt meghosszabbította 2014. augusztus 30-ig, 

visszavonja. 

 

Felelős: Faludi Tamás polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

Farkas Zoltán képviselő: 

Nekem annyi kérdésem van, bizonyára már volt szó róla. Kinek a dolga az utcai lámpák 

ellenőrzése? 

 

Faludi Tamás polgármester: 

Sokszor elmondtuk már a Kedves Lakosságnak, Képviselőtársaim pont olyan nagyon jól 

tudják, van a villanyszámlán egy telefonszám, tessék felhívni és jelezni, ha bármi gond van. 

Béres kolléga ugyanezt tudja csinálni. Tehát annak már régen vége van, hogy a hivatal 

bármilyen előnyt élvezett, mi ugyanazt a 40-es számot tudjuk hívni, mint bárki más. Ha ilyet 

látnak, hogy nem ég a lámpa, kérem, jelezzék ezen a számon.  

 

Farkas Zoltán képviselő: 

Nem hiszem, hogy az én dolgom is lenne és nem hiszem, hogy bárhol a világon az a normális, 

hogy a képviselők ellenőrzik a közúti világítást. Szívesen megteszem, de nem hiszem, hogy 

ez a sora a dolgoknak.   
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Dósai Imre képviselő: 

A lakosság nagy része fel van háborodva, hogy biztos húsvétkor lesz a lomtalanítás. Előre 

kérjük, hogy nehogy húsvétkor legyen a lomtalanítás. Nem tudom, hogy van-e már időpont.  

 

Faludi Tamás polgármester: 

Szeretném tájékoztatni Képviselőtársaimat, egyet meg tudok ígérni, hogy húsvétkor biztos 

nem lesz lomtalanítás, mert a cég nem vállal lomtalanítást. Sajnos most tavasszal úgy néz ki, 

hogy elmarad, bár a tárgyalások még folynak. Nem vállalja a cég, mert felmondás alatt van, 

fél éves szerződésre nem vállal lomtalanítást. Sajnos itt tartunk. Azért nem küldtem még kör 

e-mailt, mert a polgármesterekkel próbálunk még egy kicsit tárgyalni.  

 

 

Mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, megköszönöm a megjelenést és a testületi ülést 

20 órakor bezárom. 

 

 

K. m. f.  

 

 

         Faludi Tamás            dr. Tárai Éva 

         polgármester        jegyző 

 

 

 

 

 

        Farkas Zoltán              Szikora Tibor 

jegyzőkönyv-hitelesítő      jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

 


